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SLOVENSKO: Pravú podstatu tejto témy cez šírenie rôznych senzácií, dezinformácií a
infiltrovanie UFO komunity, utajuje pred verejnosťou úzka skupina ľudí na vrchole
mocenskej pyramídy a ich poskokovia v americkej vláde a Kongrese.

Celá problematika má spirituálny rozmer a je oveľa hlbšia ako ju povrchne vníma nezainteresovaná
populácia. Koncom júla roku 2023 si Podvýbor pre dohľad a zodpovednosť Kongresu USA týkajúci sa
neidentifikovaných vzdušných javov (UAP), známych aj pod skratkou UFO, pozval zainteresovaných
ľudí, ktorí priniesli v tejto záležitosti svoje osobné svedectvo. Na Slovensku informácie o výskyte
UFO zhromažďuje ufológ Miroslav Karlík, ktorý počas svojej činnosti zozbieral a zaevidoval viac ako
400 pozorovaní UFO, nadprirodzených bytostí, paranormálnych javov i kruhov v obilí.

Priaznivci fenoménu neidentifikovateľných lietajúcich objektov si 2. júla pripomenuli Svetový deň
UFO. Práve v tento deň, ale v roku 1947 pri mestečku Roswell v Novom Mexiku v USA údajne
havaroval “lietajúci tanier”. Táto udalosť mala potvrdiť prítomnosť mimozemských civilizácií, pretože
v troskách sa mali nájsť aj telá mimozemšťanov. A vypuklo celosvetové šialenstvo.

Bohužiaľ, skutočná problematika UFO (nech už sú čímkoľvek) je takmer beznádejne zatemnená
zástupmi psychopatov, hysterikov, ľudí prenasledovaných bludmi a početnou skupinou všedným
životom deprimovaných, ktorých láka každé tajomstvo a záhada. Takto opísal diskusiu o UFO (z
anglického Unidentified Flying Object, teda neidentifikovateľný letiaci objekt) český sci-fi autor
Ludvík Souček vo svojej knihe Tušenie tieňa z roku 1974, informuje TASR.

On sám pritom, ako priznal aj verejne napríklad v televíznom rozhovore v roku 1968, veril v
existenciu lietajúcich tanierov a téma mimozemských civilizácií sa pravidelne objavovala i v jeho
tvorbe. Součkov príklad potvrdzuje, že otázka, či sme vo vesmíre sami, sprevádzala človeka od
nepamäti a dokonca aj v takých historicky nepriaznivých obdobiach, ako bola komunistická totalita.

UFO nad Slovenskom

Ufológ Miroslav Karlík (76) je vedúci UFO klubu Trnava, ktorý založil ešte v roku 1989 a dodnes ako
jediný na Slovensku funguje. Počas svojej činnosti zozbieral a zaevidoval viac ako 400 pozorovaní
UFO, nadprirodzených bytostí, paranormálnych javov i kruhov v obilí.

V roku 1969 zaznamenal počas služby jeden neznámy objekt, ktorý letel neuveriteľne rýchlo a prudko
menil smer. Podľa jeho výpočtov to musela byť rýchlosť okolo 25 tisíc kilometrov za hodinu! Nikto z
nadriadených sa však neznámym objektom nechcel zaoberať.

“Dôstojníci s tým nechceli mať nič spoločné a veliteľ mi povedal, že nechce mať žiadne problémy a
išlo to do archívu,” zaspomínal si pán Karlík. Po dlhých rokoch sa rozhodol navštíviť Vojenský archív
jeho jednotky v Trnave a v roku 2001 požiadal o nahliadnutie do spisov.

Povolenie najprv dostal, no v deň, kedy tam mal ísť mu ho zamietli z dôvodu, že tieto záznamy ešte
nie sú odtajnené. “Čo na nich ešte aj dnes môže byť tajné, vôbec nechápem,” reagoval na to vedúci
UFO klubu.

https://cz24.news/ufo-nad-slovenskom-videa/


Ozvali sa mu aj slovenskí vojenskí piloti i piloti dopravných lietadiel. “Musíme si však uvedomiť jednu
vec, astronauti majú zakázané 50 rokov rozprávať do médií, môžu len cez hovorcu a piloti majú zákaz
30 rokov, a potom, keď už hovoriť môžu, tak im nik neverí, pretože sú starí senilní dedovia,” povedal
Karlík. V súvislosti s tým si spomenul na medializovaný prípad z oku 2005r, keď nad atómkou v
Bohuniciach musela zasahovať pohotovostná stíhačka MiG-29 našich ozbrojených síl.

Trojčlennú rodinu pri Trnave prenasledovalo UFO

Neidentifikovateľný lietajúci objekt preletel začiatkom decembra minulého roka vo večerných
hodinách cez Trnavský kraj. Podarilo sa ho zachytiť trojčlennej rodine. UFO sa im vznášalo tesne nad
hlavami.

UFO spozorovala 4. 12. o 18.59 hod. trojčlenná posádka auta vo Zvončíne, ktorý je 8 kilometrov od
Trnavy. V aute sedeli matka s dcérou a jej babička, keď im tesne nad ich vozidlom preletel
neidentifikovateľný lietajúci objekt. Auto okamžite zastavili a UFO sa snažili nafilmovať i nafotiť.

Exkluzívne rozhovory s ufológom

Úkazy známe ako UFO začal vyhodnocovať aj americký Národný úrad pre letectvo a vesmír (NASA).
V minuloročnej 33-stranovej správe o neidentifikovaných anomálnych javoch (UAP) NASA
konštatovala, že na lepšie pozorovanie neidentifikovateľných objektov budú potrebné lepšie
technické prostriedky vrátane satelitov.

V doterajších správach NASA sa nepodarilo nájsť žiadne dôkazy o existencií UFO a spojitosti s
mimozemskými civilizáciami. V niektorých z prípadov mohlo ísť o dron alebo inú leteckú techniku,
atmosférické javy alebo rozličné tajné skúšky technológií, vykonávané Spojenými štátmi, či inými
krajinami.

Riaditeľ NASA Bill Nelson povedal, že jeho úrad chce posunúť debatu “od vytvárania senzácií k
vede”. Otázku života vo vesmíre však považuje za otvorenú. „Ak sa ma pýtate, či verím, že existuje
život vo vesmíre, ktorý je taký rozsiahly, že je pre mňa ťažké pochopiť, aký je veľký, moja odpoveď je
áno,” skonštatoval Nelson.

Čo si o tom myslí Miroslav Karlík (75), vedúci UFO klubu Trnava? „Sledujem, čo sa deje v Amerike,
pretože to je také kritérium ufológie,” hovorí Miroslav Karlík.

Americkí piloti podľa jeho slov donútili svojím spôsobom americké ministerstvo obrany, aby sa o
prípadoch neidentifikovateľných lietajúcich objektov začalo nahlas hovoriť, vysvetlil nám slovenský
ufológ.
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